
 

 Vergadering  22-6-2022 

Agendapunt  2 

 

Conceptverslag van het overleg van het Regionaal Platform en Algemeen Bestuur Regio Midden-

Holland d.d. 26 januari 2022 

     

      

 

 

Aanwezig 

 

Afwezig 

Dhr. P. Verhoeve (voorzitter Regio Midden-Holland) Mw. C.P. Dijkstra, Gouda  

Dhr. P. Paans, Krimpenerwaard Dhr. J. Hordijk, Zuidplas 

Dhr. J. Vente, Krimpenerwaard (via Zoom)  Dhr. J.F. Weber, Zuidplas 

Dhr. G. van Eijk, Bodegraven-Reeuwijk 

Dhr. E. van Heijningen, Bodegraven-Reeuwijk 

Mw. B.J.A. Leferink, Waddinxveen 

Dhr. E.J. Nieuwenhuis, Waddinxveen  

Dhr. H. Douw, controller Regio Midden-Holland   

Dhr. H.E. Postema, secretaris Regio Midden-Holland  

Mw. M. van Kempen, secretariaat Regio Midden-Holland 

 

Te gast 

Dhr. A. Verhaar (publiek, via Zoom) 

 

Verslag (Notuleerservice Nederland): 

Mw. E. Pelgrom (via Zoom) 

 

Pers 

Dhr. E. van Leeuwen (Hart van Holland) 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 15.35 uur, met een bijzonder woord van welkom voor de 

heren Paans en Van Eijk. Zij zijn voor het eerst aanwezig. 

 

De heer Paans vertelt over zijn installatie als burgemeester van Krimpenerwaard op 20 januari jl. Een 

aantal AB-leden was daarbij digitaal aanwezig. 

 

De heer Van Eijk had voorafgaand aan de fusie zitting in de raad van Bodegraven. Nu is hij voor het 

eerst in zijn leven wethouder. 

 

 1a. Benoeming DB-leden 

De voorzitter zegt dat het voorstel aan het DB zal zijn om de heren Van Heijningen, waarnemend 

burgemeester van Bodegraven-Reeuwijk en de heer Paans, burgemeester van Krimpenerwaard, als 

DB-leden te benoemen. 

 

 1b. Groeiagenda Zuid-Holland - stand van zaken NGF en RRF 

Het AB neemt kennis van de groeiagenda. 
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 1c. Bestuursovereenkomst NOVI-gebied Groene Hart versie 0.95 

De heer Nieuwenhuis merkt op dat de bestuursovereenkomst op sommige punten vaag is gebleven. 

Dat roept de vraag of op Waddinxveen daaraan volledig onderworpen is. Het dorp van Waddinxveen 

hoort formeel gezien immers niet bij het Groene Hart. 

 

De heer Van Heijningen maakt uit de formuleringen in de bestuursovereenkomst op dat het gaat om 

een intentieverklaring. Hem is niet volledig duidelijk welke impact de bestuursovereenkomst concreet 

heeft. Ook valt op dat de overeenkomst ziet op diverse projecten, waarbij de vraag is of daartussen 

dwarsverbanden zullen ontstaan, juist vanwege de overeenkomst. 

 

De heer Vente zegt dat Krimpenerwaard dezelfde opmerkingen geeft. Zijns inziens staan er thema’s 

in de bestuursovereenkomst die niet voor alle projecten relevant zijn. De vaagheid van het document 

kan maken dat de NOVI bepaalde voornemens op een gegeven moment in de weg zit. 

 

De voorzitter zegt dat het Groene Hart verbonden is aan vier provincies, meerdere waterschappen 

en vele gemeenten. Al deze spelers hebben daarbinnen hun eigen belangen en uitdagingen. Het is 

moeilijk al die belangen en uitdagingen met elkaar te verbinden. In ieder geval is belangrijk breed te 

blijven benadrukken dat er in deze groene regio ook gewerkt, gewoond en gerecreëerd wordt. 

Daarvoor mogen niet te veel belemmeringen worden opgeworpen. Twee gebiedsoverstijgende 

gremia houden zich met de NOVI bezig. Het Bestuurlijk Platform Groene Hart is aangewezen om 

verdere NOVI-gebieden te verkennen. Het samenwerkingsverband AGW houdt zich eveneens bezig 

met de NOVI-opgave, maar ook met bijvoorbeeld bodemdaling. Rondom de NOVI is nog veel 

onduidelijk, mede gezien het feit dat net een nieuw kabinet is aangetreden en er 

gemeenteraadsverkiezingen op komst zijn. 

 

De heer Vente voegt hieraan toe dat de provincies heel verschillend aan de slag gegaan zijn met de 

RES’en. Dat is voor colleges erg lastig. 

 

De voorzitter zegt dat de hier gemaakte opmerkingen in een annotatie bij de bestuursovereenkomst 

verwerkt zullen worden. [actie] Daarmee gaat de overeenkomst terug naar AGW. In dat 

samenwerkingsverband is een vacature ontstaan met het vertrek van de heer Van der Kamp, die er 

op persoonlijke titel aan deelnam. De heer Paans stelt zich beschikbaar om deze plek op te vullen. 

 

2.  Conceptverslag Platform-AB regio Midden-Holland 

 2a. Verslag Platform-AB regio Midden-Holland d.d. 6 oktober 2021 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3.  Financiën 

 3a. Voorstel tot budgetoverheveling 2021-2022 Economie, Duurzaamheid en Ruimte en 

Wonen 

De heer Douw constateert dat de tafels volop aan de slag zijn gegaan met het ontplooien van 

activiteiten, nadat dat enige tijd op zich liet wachten. Voor overheveling van budgetten gelden 

bestuurlijke regels. De voorstellen die voor overheveling zijn gedaan, zijn daaraan reeds getoetst. In 

het voorstel worden reguliere gelden overgeheveld naar 2022, en wordt € 140.000 onttrokken uit de 

bestemmingsreserve ten behoeve van Economie, Onderwijs en Arbeidsmarkt. Deze middelen zijn 

besteedbaar tot en met eind 2023. Daarover is al eerder uitgebreid in het AB gesproken. 

 

Desgevraagd licht de heer Douw toe dat gelden één jaar door tafels mogen worden overgeheveld. Bij 

overschrijding van die termijn is een expliciet AB-besluit nodig. Het AB kan in dat geval ook besluiten 

dat niet-bestede middelen terugvloeien naar de algemene middelen. 

 

Het AB stemt in met: 
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1. De voorgestelde budgetoverhevelingen; 

2. Het voorgestelde onttrekkingsbesluit van de bestemmingsreserve. 

 

 3b. Budgetoverheveling restantsaldo 2021 Convenant AGW naar gemeente Gouda 

De heer Douw licht toe dat het Convenant A/G/W per 1 januari 2022 naar Gouda overgaat. Die 

overheveling heeft wat voeten in aarde gehad. Over de overheveling is in november reeds een 

bestuurlijke uitspraak gedaan. De administratie en verantwoording van het budget zijn inmiddels ook 

op orde, zodat de overgang kan worden afgewikkeld. 

 

Het AB stemt in met de voorgestelde budgetoverheveling voor het Convenant A/G/W naar Gouda.  
 

4. Voortgang regio Midden-Holland 

 4a. Algemeen 

De secretaris vertelt dat in de afgelopen maanden een lobbydocument is opgesteld. Regio 

Midden-Holland is daarbij ondersteund door een lobbybureau. Het lobbydocument is reeds besproken 

met colleges en raden. Naar aanleiding daarvan is het document bijgesteld. De laatste versie wordt 

op 8 februari aan de colleges verstrekt, met het verzoek het als richtinggevend document vast te 

stellen. Vervolgens kan het worden meegegeven aan de nieuwe colleges. 

 

De voorzitter vraagt of er ruimte is om wat tijd te nemen voor de definitieve vaststelling. Hij vraagt dit 

omdat belangrijk is dat het lobbydocument op breed draagvlak kan rekenen. 

 

De heer Nieuwenhuis is ervoor het document nu vast te stellen, omdat er al heel lang over 

gesproken is. De nieuwe colleges kunnen er dan voortvarend mee aan de slag. Het document moet 

na vaststelling gelden als startpunt voor de komende periode. Colleges zullen ermee gaan werken, 

waarbij logisch is dat het gaandeweg wordt bijgesteld. 

 

De heer Van Heijningen benadrukt dat het lobbydocument bedoeld is om vanuit de regio een 

enthousiast geluid te laten horen en met één stem te spreken. Dat vraagt om expliciet commitment 

van de colleges bij wat in het lobbydocument staat. 

 

De heer Vente is eveneens voor vaststelling op korte termijn, met snelle afstemming over eventuele 

amendering. Hij merkt op dat woningbouw en bedrijventerreinen urgente thema’s zijn. Daarvoor wordt 

tot aan de zomer al druk gelobbyd, onder meer bij de provincie, op basis van de inhoud van het 

lobbydocument. In die zin is er voor de nieuwe colleges beperkt ruimte om het document bij te stellen. 

 

De voorzitter zegt in reactie hierop dat gedeputeerden Zevenbergen en Stolk op 18 februari zijn 

uitgenodigd voor een gesprek met Regio Midden-Holland over bodemdaling en mobiliteit. Daarnaast 

is op 29 maart het volledige College van GS van de provincie Zuid-Holland uitgenodigd. Met het 

College wordt een breder gesprek over de regio gevoerd. Al eerder is afgesproken dat het 

lobbydocument op een geschikt moment aan PS en GS van Zuid-Holland zal worden aangeboden. 

Die aanbieding moet goed worden voorbereid. Het is belangrijk dat het regionale perspectief duidelijk 

bij de provincie op de kaart staat. 

 

De heer Nieuwenhuizen voegt tot slot toe dat het naast de gezamenlijke inzet vanuit Regio 

Midden-Holland extra kracht geeft als de afzonderlijke gemeenten ook zelf inzet plegen op basis van 

het lobbydocument. 

 

 4b. Per bestuurlijk overleg 

 

Tafel Sociaal Domein 
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Mevrouw Leferink vertelt dat in 2021 een regiovisie voor het sociale domein is aangenomen op het 

gebied van jeugd en Wmo. De belangrijkste opgave daarin is om te sturen op kosten. Er is een 

hervormingsagenda opgesteld, maar financiering daarvan is een uitdaging zolang geen extra 

middelen beschikbaar zijn. Daarover worden nog discussies gevoerd binnen de VNG. De diverse 

gemeentesecretarissen hebben overleg gepleegd over wijze waarop ambtelijke capaciteit effectiever 

kan worden benut. 

 

De voorzitter roept in herinnering dat acht medewerkers het budget van circa € 100 miljoen beheren. 

Zij zijn namens de regio werkzaam bij de gemeente Gouda. Hij vindt het belangrijk dat zij voor hun 

inspanningen gewaardeerd worden. Mevrouw Leferink zegt dat daar zeker aandacht voor is. 

 

Tafel Duurzaamheid 

Mevrouw Leferink zegt dat middelen zijn overgeheveld naar 2022 voor het oprichten van een 

energieloket voor bedrijven. Het loket richt zich voornamelijk op energiebesparing en zon op dak. Het 

loket krijgt vorm in samenwerking met ondernemers in de regio. In 2022 is sprake van een pilot, 

waarna wordt gekeken of en hoe het loket wordt voortgezet. 

 

Voor de RES is een separaat overleg ingericht. Waddinxveen is daar de trekker van. In dat kader 

wordt een uitvoeringsplan voor de RES 2.0 voorbereid. In het regeerakkoord staat dat voor de 

RES’en middelen vrij worden gemaakt, maar de omvang daarvan en het moment waarop ze 

beschikbaar komen, is onduidelijk. Bij de gemeentesecretarissen is al gepeild op welk moment de 

gemeenten ambtelijke inzet kunnen leveren. Het is belangrijk om voor de RES voldoende capaciteit 

beschikbaar te hebben. De RES-regio’s hebben samen al een brief aan minister Jetten gestuurd, 

waarin zorgen zijn verwoord over financiën, infrastructuur en arbeidsmarktkrapte. In het 

regeerakkoord staat dat zonne-energie boven windenergie gaat, maar dat past niet overal even goed. 

Ook dat is in de brief opgemerkt. 

 

Tafel Ruimte & Wonen 

De heer Vente noemt allereerst de inspanningen van het Platform Slappe Bodem. Het platform is 

landelijk, maar is gestart op initiatief van de Regio Midden-Holland en wordt ook vanuit die regio 

ondersteund. Naar bodemdaling wordt op dit moment veel onderzoek gedaan. De tafel heeft de 

ambitie om in Gouda een nationaal kenniscentrum te vestigen. Binnenkort vinden daarover 

lobbygesprekken plaats met de DG’s van de drie betrokken ministeries. De bedoeling is dat het 

kenniscentrum een frontoffice wordt van alle onderzoeken die in Nederland plaatsvinden. Van het Rijk 

wordt een financiële bijdrage en een bijdrage in natura gevraagd. Als daarmee wordt ingestemd, zal 

dat een bewijs zijn van het feit dat de overheid bodemdaling als een nationaal probleem ziet. 

 

Tafel Recreatie & Toerisme 

De heer Vente vertelt dat een brandbrief is uitgegaan naar de provincie Zuid-Holland, in reactie op de 

uitspraak van de provincie dat er geen behoefte is aan recreatieparken in de regio. In de brief staat 

dat uit onderzoek is gebleken dat die behoefte er wel degelijk is, naast behoefte aan woningbouw en 

bedrijventerreinen. 

 

De heer Verhaar weet dat de brief met belangstelling is ontvangen en al wat reuring heeft 

veroorzaakt. De brief zal worden behandeld in een provinciale commissievergadering. 

 

De voorzitter voegt toe dat het onderwerp ook aan bod zal komen tijdens het bezoek van het College 

van GS op 29 maart. 

 

Tafel Economie, Onderwijs en Arbeidsmarkt 

De heer Vente zegt dat de uitvoering van het economisch programma inmiddels in volle gang is. In 

een stuurgroep worden allerlei projecten ondergebracht. Positief is dat voorstellen ook vanuit het 
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bedrijfsleven worden ingebracht. Een voorbeeld daarvan is een project rondom transport en logistiek, 

bedacht door ondernemers. 

 

Over de detailhandelsvisie is een convenant opgesteld, waarin onder andere is opgenomen hoe 

wordt omgegaan met verzoeken tot uitbreiding van grootschalige detailhandel. In het kader van de 

bedrijventerreinenstrategie heeft de Statencommissie de gemeenten Zuidplas en Waddinxveen 

aangedaan. De gedeputeerde heeft een aantal bedrijven in de regio bezocht. Daarbij is een casus 

voorgelegd waarbij een behoefte aan extra ruimte ter grootte van 100 hectare moet worden ingevuld. 

 

De Regio Midden-Holland geeft nu als eerste antwoord op de provinciale uitvraag in het kader van 

bedrijventerreinen. Dat betekent dat deze inbreng ruim voor de verkiezingen voorligt. Ook de 

achterblijflocaties en herstructurering zijn daarin volledig in beeld gebracht. 

 

De voorzitter geeft complimenten voor de voortgang die bij deze tafel geboekt is, en ook voor de 

organisatie van de Ondernemingsprijs Midden-Holland 2022. Het is goed te zien hoe de 

betrokkenheid van ondernemers groter is geworden. 

 

Tafel Verkeer & Verover 

De heer Van Eijk zegt dat het doortrekken van de Bodegravenboog veel prioriteit heeft in de 

mobiliteitsvisie. Ook is ingezet op vier stoptreinen per uur tussen Leiden en Utrecht.  

 

De voorzitter zegt dat behalve voor vervoer van bezoekers en bewoners over asfalt en spoor er ook 

veel aandacht moet zijn voor vervoer over water en voor fietsverkeer. De tafel heeft daarin nog veel 

stappen te zetten, zeker met het oog op de bouwopgave. 

 

De voorzitter vraagt alle tafels voor medio maart een overdrachts- en inspiratiedocument over de 

regio op te stellen, dat kan worden verstrekt aan de nieuwe colleges. Het document kan een korte 

samenvatting bevatten van lopende activiteiten, ambities en uitdagingen. [actie] De secretaris zal dit 

punt agenderen voor het komende voorzittersoverleg. [actie] 

 

5. Rondvraag 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 

 

6.  Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 16.55 uur. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van het Platform-AB van 22 juni 2022, 

 

het platform regio Midden-Holland, 

de secretaris,  de voorzitter, 

 

 

 

mr. drs. H.E. Postema mr. drs. P. Verhoeve 

 


